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Z A P I S N I K  

 
16. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 27. oktobra 2016  
ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 26 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Milojka Lahajnar-Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, 

Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Alberto Scheriani, Mario Steffe, Tjaša 

Škerlič, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 

 
Opravičeno odsotni so bili: Darija Krkoč, Kristina Radovčić, Tomaž Slavec,  Barbara Strmole, 
Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec in Dragica Vrkič Kozlan. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za občinski svet in novinarji. 
 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi tri predloge za razširitev predloga dnevnega reda, in sicer: 
 

- predlog ge. Olge Franca za razširitev s točko: 
            Poročilo o realizaciji proračuna MOK za obdobje od 1. 1. 2016 do 30. 6. 2016; 
 

- predlog ge. Polke Boškovič za razširitev s točko: 
Predlog sklepov občinskega sveta o ureditvi oddajanja občinskih prostorov v 
najem in podnajem ter 
 

1 
PREDLOG 



- predlog članov sveta iz vrst Združene levice s točko: 
Predlog sklepa o razglasitvi občine Koper za območje brez trgovinsko-
investicijskih sporazumov TTIP, CETA in TISA. 

 
K predlogoma Olge Franca in Polke Bošković so člani Občinskega sveta prejeli tudi pisni 
mnenji Župana, ki predlogov ni podprl, zaradi razlogov, navedenih v mnenjih. K predlogu 
Združene levice pa je v imenu Župana mnenje podal podžupan Peter Bolčič, ki  predloga za 
razširitev ni podprl. 
 
Predlagatelji predlogov za razširitev predloga dnevnega reda, so podali še dodatne 
obrazložitve predloga, in sicer: ga. Olga Franca, članica Občinskega sveta, ga. Polka 
Bošković, članica Občinskega sveta in g. Marko Kocjančič, član Občinskega sveta v imenu 
Združene levice. 
 
V razpravi sta sodelovali Mojca Hilj Trivič in Olga Franca, članici Občinskega sveta. 
 
Občinski svet predloga Olge Franca, članica Občinskega sveta, za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko: »Poročilo o realizaciji proračuna MOK za obdobje od 1. 1. 
2016 do 30. 6. 2016« NI SPREJEL (25 prisotnih – 9 za, 14 proti). 
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za razširitev 
predloga dnevnega reda s točko: »Predlog sklepov občinskega sveta o ureditvi 
oddajanja občinskih prostorov v najem in podnajem« NI SPREJEL (24 prisotnih – 9 za, 
14 proti). 
  
Občinski svet predloga Združene levice za razširitev predloga dnevnega reda s točko: 
»Predlog sklepa o razglasitvi občine Koper za območje brez trgovinsko-investicijskih 
sporazumov TTIP, CETA in TISA« NI SPREJEL (24 prisotnih – 4 za, 17 proti). 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
30/6-2016  
 

2. Predlog sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za nabavo 
kombiniranega gasilskega vozila za gašenje požarov in tehnične intervencije za 
potrebe Javnega zavoda Gasilska brigada Koper 
 

3. -   Predlog sklepa o razrešitvi dosedanjega direktorja Javnega stanovanjskega sklada  
                Mestne občine Koper 

-  Predlog sklepa o imenovanju novega direktorja Javnega stanovanjskega sklada               
Mestne  občine Koper 

 
3/1 Predlogi sklepov v zvezi z vpisom pravice do pitne vode v Ustavo RS 

 
4. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
5. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
6. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
7. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 



Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 30/6-2016 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal je Bojan Tavčar, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (23 prisotnih – 23 za, 0 proti) Zapisnik 15. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. junija 2016 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA ZA NABAVO KOMBINIRANEGA GASILSKEGA VOZILA ZA GAŠENJE 
POŽAROV IN TEHNIČNE  INTERVENCIJE ZA POTREBE JAVNEGA ZAVODA 

GASILSKA BRIGADA KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILIJ BRŽAN, direktor Gasilske brigade Koper 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca in Bojan Tavčar, člana Občinskega sveta ter Vilij 
Bržan, direktor Gasilske brigade Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta za nabavo kombiniranega gasilskega vozila za 
gašenje požarov in tehnične intervencije za potrebe Javnega zavoda Gasilska brigada 
Koper v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O RAZREŠITVI DOSEDANJEGA DIREKTORJA JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER   

in  
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NOVEGA DIREKTORJA JAVNEGA 

STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE  OBČINE KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
ZDRAVKO HOČEVAR, predsednik Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper 



V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Polka Bošković, Aleš Bržan, Mojca Hilj Trivič in 
Alberto Scheriani, člani Občinskega sveta, Alberto Scheriani, predsedujoči ter Zdravko 
Hočevar, predsednik Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper. 
 
Med razpravo o predlogih sklepov so člani občinskega sveta glasovali o tem, ali se občanu 
dovoli snemati sejo občinskega sveta. 
 
Občinski svet predloga, da občan snema sejo, NI SPREJEL (19 prisotnih – 3 za, 16 
proti) 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 2 proti) Sklep, da se Kavre Darka iz 
Ankarana, Vlahovičeva ulica 59, z dnem 31. 10. 2016 razreši z mesta direktorja 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper zaradi upokojitve. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 16 za, 3 proti) Sklep, da se za direktorja 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper imenuje Goran Malenič iz 
Kopra, Grinjan 5. Imenovani direktor nastopi štiriletni mandat s 1. 11. 2016. 
 
 

Ad 3/1 
 

PREDLOGI SKLEPOV V ZVEZI Z VPISOM PRAVICE DO PITNE VODE V USTAVO RS 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
Rafko Klinar iz Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
Razpravljal je Bojan Tavčar, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 19 za, 2 proti) Sklepe v zvezi z vpisom 
pravice do pitne vode v Ustavo RS v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 4 

 
PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

LOKALNEGA POMENA 
 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 



Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Poročal in razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih - 20 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 6 

 
PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji.  
 
Prejeli so predlog o spremembi sestave Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Koper. 
 
Ob tem je predsedujoči člane Občinskega sveta obvestil, da ga je članica Občinskega sveta 
ga. Tjaša Škerlič pisno obvestila, da je za člana Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper predlagan njen družinski član (zakonec), zato je zaradi obstoja 
nasprotja interesov iz obravnave in odločanja v tej konkretni zadevi v celoti izločena. 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 

1. 
 

Goran Malenič, iz Kopra, Grinjan 5 se razreši funkcije člana Nadzornega sveta Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper, ker je dne 8.8.2016 podal odstopno izjavo. 
 

2. 
 
Za člana  Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper, se za 
preostali del mandata imenuje Dejan Škerlič, Abitanti 1, Gračišče. 
 

 
Ad 7 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 

Poleg vprašanj, ki jih vlagam pisno, bi še dodala naslednje vprašanje: 



Po kateri zakonodaji oziroma katerih občinskih predpisih se gradijo v Mestni občini Koper 
hitrostne ovire tako različne in zakaj so ponekod ustrezne, take, ko ne poškodujejo vozil in ki 
so bolj prijazne do vožnje, do tistih, ki so pa res zelo neprijazne in povzročajo seveda 
dolgoročno tudi poškodbe vozil.  

PISNO: 

»Spoštovani, 

skladno s Poslovnikom vlagam svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore. 

1. DONACIJE DRUŠTVU ADRIA CLASSIC KOPER, Društvo ljubiteljev starodobnih 
vozil in plovil 

Zanima me, koliko sredstev  je MOK nakazala navedenemu društvu v obdobju 2005 – 2016. 
Podatek želim za posamezno leto. Prosim tudi za podatek, ali so javna podjetja in zavodi v 
lasti MOK donirala sredstva društvu v enakem obdobju in koliko v posameznem letu 
(Marjetica d.o.o., Javni zavod za šport in mladino Koper, Rižanski vodovod, JSSK…). 

2. PRODAJA NEPREMIČNIN MOK V LETU 2015 – 2.485.641,05 EUR 

Prosim za podatek o nepremičninah (prodanih zemljiščih, poslovnih prostorih, stanovanjskih 
stavbah in drugih objektih)  in sicer: po kakšnem postopku je bila posamezna nepremičnina 
prodana, navedba nepremičnine, kdo je bil kupec, višina kupnine, datum prodaje in datum 
plačila na račun MOK-a.  

3. TRANSFERI NEPRIDOBITNIM ORGANIZACIJAM IN USTANOVAM V LETU  

Prosim za podatek o transferih po posameznem prejemniku ter višini prejetih sredstev ter 
datumu nakazila. Podatek želim tudi za leto 2014.  

4. REPROGRAMIRANJE KREDITOV MOK  

Stanje zadolženosti MOK na dan 31. 12. 2015 po podatkih iz ZR MOK  je znašalo 
35.265.173 EUR. Kot ste občinski svet seznanili, naj bi MOK pristopila k celovitemu 
reprogramu kreditov in sicer v smeri znižanja obrestnih mer in podaljšanju odplačilne dobe. 
Prosim za podatek o doseženem reprogramu oz. o aktivnostih za posamezni kredit MOK. Ali 
je MOK pridobila soglasje ministrstva za finance? 

5. IZPLAČANA SREDSTVA ZA DELOVANJE ŽUPANOVIH KOMISIJ IN 
NEPROFESIONALNIH FUNKCIONARJEV  

Prosim za podatek o izplačilih posameznim članom  komisij in neprofesionalnim 
funkcionarjem za leto 2014 in 2015.  

6. ŠTIPENDIRANJE IN IZDATKI  

Prosim za podatek po posameznem prejemniku štipendij v letu 2015 in 2016. Zanima me,  
kdo so štipendisti MOK  iz preteklih 10 let, ki so uspešno končali študij in ali so in koliko časa 
so danes zaposleni na območju Mestne občine Koper (15. Člen Pravilnika o štipendiranju)? 
Ali je bil kakšen primer neuspešnega študija in vračila štipendije MOK?  

7. IZDATKI ZA MEDNARODNO SODELOVANJE OBČIN v letu 2015 

V ZR MOK je navedena poraba za ta namen v višini 43.698 EUR. Zanima me specifikacija 
izdatkov za posamezni dogodek:  vrsta stroška, prejemniki, znesek, namen in datum izdatka. 

 



8. IZDATKI ZA OBVEŠČANJE DOMAČE IN TUJE JAVNOSTI V LETU 2015 

V ZR MOK je navedena poraba za ta namen v višini 185.493 EUR. Zanima me specifikacija 
izdatkov za podprograme ter kdo so dobavitelji storitev za posamezni podprogram ter višina 
prejetih sredstev. Prosim za podatke tudi za leto 2014.  
 

9. IZDATKI ZA GOSPODARJENJE TER VZDRŽEVANJE PREMOŽENJA V LETU 
2015 

 
Prosim za podatke o posameznih izplačilih za denacionalizacijske postopke ter ostale 
izdatke v po posameznem prejemniku. Prosim za poročila o meritvah premikov zemeljskih 
plazov v Krnici, Podpeči in Bezovici ter Gucih v letu 2015.  
 

10. IZDATKI ZA INVESTICIJSKA VLAGANJA V POSLOVNE PROSTORE V LETU 
2015 

 
Prosim za podatke o višini sredstev vlaganja za prostore za delovanje mladine na 
Gregorčičevi 4 v Kopru, center dnevnih aktivnosti za starejše v Kopru in ostala vlaganja v 
okviru te postavke. Kdo so bili izvajalci in zneski nakazil ?  
 

11. IZDATKI ZA POKLICNE FUNKCIONARJE V LETU 2015 V MOK 
 
Kot je navedeno v ZR MOK, sta bila zaposlena dva poklicna funkcionarja. Prosim za podatke 
o izplačilih za posameznega funkcionarja ter področje, ki ga je funkcionar pokrival.  
 

12. IZDATKI ZA ADAPTACIJO IN VZDRŽEVANJA AZILA V SV. ANTONU V LETU 
2015 

 
V ZR 2015 je evidentirana poraba v višini 54.441 EUR sredstev. Prosim za podatek za 
posamezni izdatek: višina, prejemnik, datum prejema, predmet plačila.  
 

13. IZDATKI ZA KONTROLO LOKALNIH VODNIH VIROV v letu 2015 
 
Zanima me, kdaj so se izvajale kontrole analize pitne vode, na katerih območjih,kakšni so bili 
rezultati posamezne analize in stroški za posamezno analizo ter prejemnik.  
 

14. IZDATKI ZA PROSTORSKO NAČRTOVANJE V LETU 2015 
 
V ZR je navedena poraba v višini 413.970 EUR. Zanima me namen porabe, prejemnik 
sredstev in ali je s posameznikom sklenjena pogodba ter vrednost celotne pogodbe – 
naročila.  
 

15. SANACIJA CESTE DO POLJAN V POBEGIH 
 
Primorske novice so 4. 7. 2016 pisale o problematiki sanacije zelo poškodovane in razrite 
ceste. Zanima me, katere aktivnosti vodi MOK in s kom, kakšne načrte ima v zvezi z sanacijo 
navedene ceste in kakšna je  finančna ocena sanacije ter kdaj naj bi bila izvedena.  
 

16. SOFINANCIRANJE INVESTICIJ V VODNO OSKRBO 
 
Zanima me izgradnja vodovodnega omrežja do vasi Abitanti v KS Gradin: kako naj bi gradnja 
potekala po fazah, izdatki in sofinansiranje MOK. Zanima me, kako je s projektom izgradnje 
vodovodnega omrežja v Loki, kdaj bo pričetek izgradnje in zaključek ter ali je pridobljeno 
gradbeno dovoljenje.  
 



17. KRATKOROČNE TERJATVE DO KUPCEV – STANJE NA DAN 31. 12. 2015 
 
Stanje po ZR znaša 34.121.973,00 EUR. Zanima me specifikacija terjatev za komunalni 
prispevek v višini 26.375.974 EUR ter katere aktivnosti je MOK izvršila v zadnjih dveh letih 
za posamezno terjatev, da bi prišlo do poplačila. Katere terjatve so ocenjene kot neizterljive? 
Prosim tudi za specifikacijo zneska spornih terjatev v višini 2.388.184 EUR,  terjatev za 
prodajo nepremičnin,  terjatev za najemnine poslovnih prostorov in ostalih kratkoročnih 
terjatev v višini 3.167.601 in sicer podatke o dolžniku, višini terjatve, datumu zapadlosti 
terjatve in aktivnostih MOK v postopkih izterjave.  
 

18. IZGUBA MULTIMEDIJSKEGA CENTRA VIZIJA d.o.o. Koper 
 
Iz podatkov AJPES za leto 2015 je razvidno, da je podjetje na čelu z direktorico Andrejo 
Čmaj Fakin pridelalo izgubo obračunskega obdobja v višini 7.679,00 EUR. Zanima me, 
koliko prihodkov je bilo ustvarjeno neposredno na trgu in koliko je podjetje prejelo od MOK 
/celotni prihodki od prodaje so znašali 72.927 EUR/. Prosim za specifikacijo stroškov blaga, 
materiala in storitev v višini 29.292,00 EUR in sicer vrsta, znesek, dobavitelj, namen. Stroški 
dela so znašali 43.805,00 EUR in me zanima specifikacija izdatkov po zaposlencih. Ali so ti 
zaposlenci bili zaposleni oz. so prejemali tudi sredstva neposredno iz MOK? Prosim 
specifikacijo kratkoročnih terjatev do kupcev na dan 31. 12. 2015 in kratkoročnih obveznosti.  
Kakšno strategijo ima MOK z navedeno družbo? Koliko zaposlencev ima družba sedaj, kdo 
so zaposlenci in kakšne pogodbe imajo sklenjene (delovno mesto, plačilni razred, obdobje 
zaposlitve,..)? 

19. SEJE IN SEJNINE NADZORNEGA SVETA MARJETICE d.o.o. (Komunala Koper), 
Javnega stanovanjskega sklada Koper in Rižanskega vodovoda Koper ter 
Javnega zavoda za šport in mladino Koper 

Prosim za seznam sej, časa trajanja posamezne seje in izplačane sejnine po posamezniku 
za leto 2014, 2015 in 2016.  

20. OSKRBA Z PITNO VODO V MESTNI OBČINI KOPER 

Prosim za podatek o številu gospodinjstev po vaseh, zaselkih, ulicah v mestu in hišnih številk 
(če gre za posamezne primere kot. npr v dolini Dragonje), ki  še niso priključeni na javno 
vodovodno omrežje. Kakšni so načrti MOK za izvedbo projekta oskrbe vseh gospodinjstev 
na javni vodovodni sistem? Kako se danes oskrbujejo ta gospodinjstva in kdo nadzoruje 
kakovost pitne vode, ki  jo uživajo?  

21. KAPACITETE VRTCEV IN ŠOL V MOK – NOVO ŠOLSKO LETO 2016 -2017 

Zanima me število prijav in število sprejetih otrok v posamezni javni  vrtec v MOK ter  število 
odklonjenih in razlogi.  

Kakšno je stanje na področju kapacitet osnovnih šol? Na katerih osnovnih šolah je 
prostorska stiska že izkazana in kako se bo reševala? 

Kakšne načrte ima MOK v zvezi s prostorsko stisko in neustreznostjo standardov v vrtcu v 
Šmarjah (odpadel omet na stropu, neprimerni prostori,…).  Glede na sedanje stanje, 
posledice nesrečnega dogodka v prostorih Krajevne skupnosti Šmarje, bo v naslednjem 
šolskem letu še ena skupina predšolskih otrok (od 12 do 24 otrok) manj. Že v letošnjem 
šolskem letu je bilo v vrtcu ena skupina manj razpisana zaradi širitve igralnice, kajti 
inšpekcija je ugotovila, da prejšnja igralnica ni ustrezala normativu. Dve skupini manj otrok v 
vrtcu v Šmarjah je za krajane zelo težka okoliščina, posebej za mlade, slabo finančno 
stoječe družine, ki si privatnega varstva ne morejo privoščiti, to pomeni, da bi MOK morala 
jasno in hitro ukrepati na področju izgradnje novih kapacitet ali novega vrtca.  



22. OBČINSKI PROSTORSKI NAČRT  

Ali ima občina pripravljena izhodišča strategije ali celo strategijo prostorskega načrtovanja za 
bodoči Občinski prostorski načrt (OPN)? Ali bodo skladno z državnimi smernicami in arhuško 
konvencijo v procesu  nastajanja OPN vključeni ožji deli lokalne skupnosti - krajevne 
skupnosti ali pa bo po ustaljeni praksi  to sodelovanje zreducirano na minimalno zakonsko 
zahtevo  30 dnevne javne obravnave? Kako ste si v MOK začrtali kakovostno dolgoročno 
urejanje prostora, območij krajevnih skupnosti, krajev z dolgo tradicijo, zgodovino, identiteto? 
Kako bodo krajani vključeni v prostorsko načrtovanje? 

23. POBUDA: ZMRZNITEV PRODAJE PARCEL V NE MESTNIH KS DO SPREJEMA 
OPN 

Občina naj do sprejetja OPN zaustavi/zamrzne prodajo parcel v ne mestnih KS, ki so večje 
od 500 m2 in ne  pomenijo zaokrožitve ali komasacije obstoječih gradbenih parcel. 

Obrazložitev: 

Prodaja večjih parcel v občinski lasti v sedanjih pozidljivih ali nepozidljivih območjih lahko ob 
neobstoju OPN povzroči neskladnost razvojne vizije in strategije družbenega razvoja ožjih 
delov lokalne skupnosti s prostorskimi možnostmi. Pravzaprav lahko celo onemogoči razvoj. 
Nekatere krajevne skupnosti že sprašujejo za izhodišča, pri pripravi strategije bi želele 
sodelovati, a jih Urad za okolje in prostor zavrača. Tako onemogoča sodelovanje občanov pri 
sooblikovanju prostorske strategije. 

24. PUBUDA: SPREJEM DOLGOROČNIH RAZVOJNIH NAČRTOV JAVNEGA 
PODJETJA MARJETICA d.o.o. KOPER 

Odlok o ureditvi položaja javnega podjetja Komunala Koper, sedaj Marjetica Koper d.o.o. 
določa v 12. členu, da Občinski svet sprejema dolgoročne razvojne načrte podjetja. 
Predlagam, da to obveznost MOK izpolni na prihodnji seji OS in uvrsti na dnevni red seje to 
točko.  

25. AVTOMATSKA POVRATNICA ZA E - POŠTO USMERJENO NA MOK  

Predlagam, da v čim krajšem času uredite, da bomo pri pošiljanju e-sporočil prejeli 
avtomatsko povratnico o sprejeti elektronski pošti.  

Za odgovore se zahvaljujem.«  

MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta:  

Poleg pisnih bi dala samo še eno pobudo. V naši stranki imamo precej starejših občanov, ki 
ob sobotah obiskujejo tržnico in na zadnjem srečanju so se nekateri name znova obrnili 
glede sanitarij.  
 
Ne bom se spuščala v razpravo, kaj je v preteklosti bilo, zakaj je situacija taka kot je, 
pozivam pa občino, pristojne, občino in Marjetico Koper, da v čim krajšem možnem roku 
rešijo problematiko sanitarij na tržnici, kajti s tem so najbolj prikrajšani predvsem občani in 
branjevke, ki tam delajo, ki so seveda starejši in za dostop do Taverne je za njih včasih tudi 
predolga pot. So pa sanitarije na tržnici vedno bile zgledno urejene in dobre in mislim, da ne 
potrebujemo veliko vložka v to, da jih vzpostavimo nazaj v stanje kot so bile.  
 



PISNO: 

1.  

Predlagam, da Mestna občina Koper (MOK) spremeni odlok o ravnanju s komunalnimi 
odpadki v MOK. Predmetni odlok je neustrezen za trenutno izvajanje dejavnosti ravnanja z 
odpadki v MOK, saj je izjemno neprijazen do obrtnikov in pravnih oseb, ki imajo v lasti večje 
poslovne prostore, v njih pa zaposlenih malo ljudi. Predvsem je neustrezen za lastnike novih 
poslovnih prostorov v GORC Sermin kot tudi drugih obrtnih conah v občini, npr. Šalara in Ul. 
15. maja. Predlagam, da občina pristopi k uskladitvi Odloka o ravnanju s komunalnimi 
odpadki na način, da bo ta »prijaznejši« do podjetij in podjetnikov, občanov in predvsem da 
bo oblikovan tako, da občani in podjetniki plačujejo strošek komunale v sorazmerju z njihovo 
uporabo komunalnih storitev. 

2. 

Ali občina izvaja kakršne koli aktivnosti v zvezi z reševanjem problematike gradbišča 
nedokončanega objekta Bazenski Kompleks Koper?  

3.  

Ker je objekt bazenskega kompleksa v nedokončani fazi in vanj kljub začasni zaščiti zahajajo 
predvsem otroci in mladostniki, ali občina razmišlja o kakršni koli drugačni obliki zaščite in 
varovanja objekta? 

4. 

Prosim za seznam prednostnih investicij v komunalno infrastrukturo in javne objekte MOK v 
letošnjem letu in letu 2017. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 17.37 uri. 
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